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Zusammenfassung



          
Ziel Die Studie berichtet über die Evaluation des Berner Job Coach Placement-Programms im Routinebetrieb.



          
Methode Administrative Daten der Teilnehmenden aus den Jahren 2005 – 2016 wurden hinsichtlich der Integration in den allgemeinen Arbeitsmarkt und hinsichtlich der Aufnahme einer regulären Beschäftigung analysiert.



          
Ergebnisse 46 % aller Teilnehmenden (N = 420) erreichten das primäre Erfolgsziel der Integration in den allgemeinen Arbeitsmarkt, 33 % schafften den Übergang in eine reguläre Anstellung.



          
Diskussion Das Berner Job Coach Placement Programm erreicht auch im Routinebetrieb eine im internationalen Vergleich sehr gute Integrationsquote.
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Abstract



          
Objective This study reports on the evaluation of the Bern Job Coach Placement program, a supported employment intervention, in the routine operation.



          
Methods Administrative data of participants from the years 2005 to 2016 were analysed in terms of integration into the general labour market and in terms of achieving a regular job.



          
Results 46 percent of all participants (N = 420) were able to achieve the primary outcome of being integrated into the general labour market and 33 percent achieved a regular job.



          
Discussion The Bern Job Coach Placement program has achieved a high rate of job integration even in routine implementation.
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